
17.11.2020

Inga – Paldies par veiktajiem apgaism

Paldies par veiktajiem apgaismojuma rekonstrukcijas darbiem Baltijas ielā, Celtnieku ielā,
tumšie vakari nu būs gaišāki, tomēr ir jautājums vai pie īpašuma Celtnieku ielā 1 arī tiks
izvietots kāds apgaismes līdzeklis – laterna? Pagaidām izskatās, ka nē.
Otrs jautājums, jau ilgāku laiku ir ļoti aizaudzis Celtnieku – Baltijas ielas krustojums, kas
apgrūtina redzamību pārvietojoties ar transportlīdzekļiem, tas ir satiksmei pat bīstami. Vai
ir ieplānoti kādi pasākumi problēmas risināšanai?


